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Referat af ordinær generalforsamling i A/H Stuvehøjgaard 
Afholdt tirsdag den 19. april 2022 i TAPETEN, Magleparken 5, 2750 Ballerup 

 
 
Dagsorden i henhold til indkaldelse 
 
Der var mødt i alt 87 stemmeberettigede haveejere, heraf 7 fuldmagter. 
 
Formand Inge Holtkøtter bød velkommen og præsenterede bestyrelsen. 
 
 
Punkt 1: Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 
 
Martin Busk valgt som dirigent. Jeanette Poulsen blev valgt som referent. Susanne Nielsen og Janni 
Clausen blev valgt til stemmeudvalg. 
 
Martin Busk konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og at diverse deadlines var 
overholdt. 

. 
 
Punkt 2: Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
 
Formand Inge Holtkøtter fremlagde bestyrelsens beretning, som efterfølgende blev godkendt.  
 
Haveejer Kjeld Scou Hansen stillede spørgsmål til om hvorvidt der bliver afholdt jubilæum. 
Formanden meddelte, at Festudvalget arbejder med den kommende fejring. Haveejer  
 
Rikke Barnstein rejste spørgsmål om vedtægternes opholdsregler, som ikke er korrekte. 
Formanden oplyste at vedtægterne først revideres, når den nye lokalplan foreligger.  
 
 
Punkt 3: Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab v. Re/vision v. Bent Lorentzen 
 
Bent Lorentzen fremlagde årsregnskabet. Haveejer Pia Meier Sørensen stillede spørgsmål til 
beregningen af vandregnskabet. Fællesforbruget bør vel fremgå af regnskabet som en driftsudgift, 
og ikke være delt ud på de enkelte andele i forhold til de enkeltes forbrug, som betyder, at dem 
med et større forbrug betaler forholdsmæssigt mere af fællesforbruget. Revisoren oplyste, at det 
er korrekt, at fælles vandforbrug bør fremgå af regnskabet. Bestyrelsen og revisor undersøger 
nærmere. 
 
Årsregnskabet blev herefter godkendt med den bemærkning, at adressen bør rettes til den korrekte 
adresse for haveforeningen. 
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Punkt 4: Valg af administrationsfirma - bestyrelsen indstiller: Kolonihaveforbundet 
 
Kolonihaveforbundet blev valgt som administrationsfirma. 
 
 
Punkt 5: Behandling af indkomne forslag 
 
Forslag B1 og forslag M1 om andelskronen skal være henholdsvis 100% af      valuarvurderingen 
eller 90% af valuarvurderingen v. henholdsvis bestyrelsen og haveejer Jeanette Poulsen, jf. de 
skriftlige fremsendte forslag.  
 
Forslagene udløste en del spørgsmål: 

• Spørgsmål om beregning af andelskrone på baggrund af valuarvurdering er besluttet: Her 
oplyste formand Inge Holtkøtter, at det blev besluttet på sidste generalforsamling.  

• Spørgsmål om, hvor længe en valuarvurdering gælder: Revisoren oplyste at den gælder i 18 
måneder og formand Inge Holtkøtter supplerede med at disse regler er under revision, og 
at det muligvis ender med, at perioden imellem bliver længere. formand Inge Holtkøtter 
oplyste endvidere, at det er besluttet, at udgiften til valuar afholdes af sælger, og at 
bestyrelsen er bemyndiget af generalforsamlingen til at fastsætte beløbet, formodentlig 
mellem DKK 1.500,- OG DKK 2.000,00,-.  

• Spørgsmål om, hvorvidt foreningen skal betale skat af den forhøjede værdi, og hvorvidt tab 
kan fratrækkes: Revisor svarede benægtende til begge spørgsmål. formand Inge Holtkøtter 
oplyste, at man til gengæld skal betale skat af avancen ved salg, og at det er sælgers 
ansvar, at indberette dette til skattevæsenet. Revisor oplyste, at hvis man sælger sin andel 
til sine børn billigere end den fastsatte andelskrone, skal de betale skat af forskellen. 

• Spørgsmål om, hvor ofte andelskronen fastsættes: formand Inge Holtkøtter svarede, at den 
fastsættes hvert år på generalforsamlingen. 

 
Drøftelserne om de to forslag kunne sammenfattes til: 
 
Argumenter for 100% værdiansættelse: 

• Ikke nødvendigt med en buffer i forhold til fald i andelskronen, fordi det er usandsynligt at 
prisen på jord falder 

• Resten af boligmarkedet svinger også i pris 
• Selv med 100% af valuarvurderingen er priserne bilige sammenlignet med andre 

haveforeninger 
• Graden af fællesskabstænkning kan også være stor i foreninger med dyre boliger 
• Engagementet i fællesskabet er op til en selv 
• Andelskrone efter valuarvurdering er en max pris. Man må gerne sælge billigere 
• Kutyme med en buffer i etageejendomme, men det er der ikke behov for her 
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Argumenter for 90% værdiansættelse: 

• En buffer hindrer store udsving i priserne 
• Spørgsmålet om man vil have en markedsbaseret forening eller en forening byggende på 

fællesskab 
• Klientellet ændrer sig med højere priser 

 
Haveejer Thor Svendsen argumenterede for en så lav værdiansættelse som muligt og ønskede at 
stille et ændringsforslag på en værdiansættelse på 30% af valuarvurderingen. Dette udløste 
spørgsmål om, hvorvidt man må stille ændringsforslag, som de ikke-tilstedeværende 
fuldmagtsgivere ikke havde haft mulighed for at forholde sig til, og om hvorvidt fuldmagter kunne 
bruges i forhold til ændringsforslag. Dirigent Martin Busk fastslog at det var et forhold mellem 
fuldmagtgiver og fuldmagtstager og der blev på den baggrund erklæret enighed om, at der godt 
kunne stilles ændringsforslag, og at en fuldmagt er personbundet og ikke emnebundet. 
 
Dirigent Martin Busk oplyste, at afstemningsproceduren - som var clearet med en jurakyndig - 
herefter var at stemme om hvert enkelt forslag for sig. 
 
11 fremmødte stemte for 30%, 20 fremmødte stemte for 90% og 53 stemte for 100%.  
 
Det blev således vedtaget at fastsætte andelsværdien til 100% af valuarvurderingen.  
 
Andelsværdien er således DKK. 554.201,00,- som det også fremgår af årsrapporten. 
 
Forslag B2 om forhøjelse á aconto indbetaling til vand: Formand Inge Holtkøtter begrundede 
bestyrelsens forslag, jf. skriftligt forslag: 
 
Der blev spurgt ind til, hvorfor havelejen ikke blev nedsat, da der blev indført á conto indbetaling. 
Formanden oplyste, at den daværende bestyrelses forklaring var, at det skyldtes stigningen i pris 
for vand. Det blev påpeget, at såfremt fællesforbrug af vand indgik i driftsregnskabet, ville á conto 
opkrævningen blive billigere. 
 
Forslaget blev herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag B3 om at arbejde for at få fjernet klausul om medlemskab af Kolonihaveforbundet i 
deklarationen, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget handler ikke om, hvorvidt A/H Stuvehøjgaard skal forblive eller melde sig ud af 
Kolonihaveforbundet, som bestyrelsen stadig er i gang med at undersøge fordele og ulemper ved, 
men alene om at arbejde for at fjerne klausulen. 
 
Forslaget blev herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
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Forslag M2 om at genskabe den gamle Bålplads, v. Haveejer Kirsten Hasman, jf. skriftligt forslag: 
 
Der blev udtrykt bekymring fra de tætte omkringliggende naboer og haveejere Marianne Sand og 
Kristina Gylling, i forhold til håndtering af affald, brandfare, larm, mv. og det blev påpeget, at 
aktiviteterne bør være styret.  
 
Forslaget blev dog herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag M3 om at bestyrelsen skal arbejde for at ændre skurhøjden i det kommende nye 
lokalplansforslag v. haveejer Jens Ohlsson, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget blev vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag M4 om åbning af Containergården alle dage, evt. med kodelås, v. haveejer Henning Birch 
Hansen, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget blev vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
 
Punkt 6: Godkendelse af budget 
Revisor Bent Lorentzen gennemgik bestyrelsens forslag til budget.  
 
Haveejer Thor Svendsen anmodede om, at det blev noteret i referatet, at der sandsynligvis vil 
komme en ekstraudgift til vand. 
 
Budgettet blev herefter vedtaget. 
 
 
Punkt 7: Valg af formand/kasserer jvf. § 10 stk. 3 
Valg af kasserer for 2 år: bestyrelsen indstillede: Kirsten Hasman 
Der var ingen modkandidater. Kirsten Hasman blev valgt som ny kasserer. 
 
 
Punkt 8: Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer jvf. § 10 stk. 2 
Karen Busted Stengelshøj blev genvalgt 
Steen Rejnegåard blev genvalgt 
Pelle Dahl Skovmøller stillede op og blev valgt for 2 år. 
Else Marie Nielsen stillede op og blev valgt for 2 år. 
 
 
Punkt 9: Valg af 2 suppleanter jvf. § 10 stk. 5 
Merle Normann blev genvalgt som 1. suppleant. 
Janni Clausen stillede op og blev valgt 2. suppleant. 
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Punkt 10: Valg af vurderingsudvalg for 1 år 
Frank H. Pedersen blev genvalgt. 
Kim Espenheim Sørensen blev genvalgt. 
Henning Birch Hansen blev genvalgt. 
Christian Busted Stengelshøj blev genvalgt. 
 
Bestyrelsen ønskede endnu en kandidat til udvalget. Ingen meldte sig. 
 
 
Punkt 11: Eventuelt 

• Formand Inge Holtkøtter: Bestyrelsen ønskede at få nedsat et ”grønt udvalg”, som kan 
vejlede bestyrelsen ift. pleje af grønne områder/arealer i foreningen. Haveejerne Zeljko 
Mimovic, Sanne Høck, Rikke Skovmøller og Annemarie Kristensen meldte sig. 

• Haveejer Rikke Barnstein spurgte om der er regler for højden på egne træer. Der er ikke 
regler for højden på foreningens træer i vedtægter/ordensregler. 

• Haveejer Dorthe Aurvig gav udtryk for stor tilfredshed med at bestyrelsesreferater nu 
offentliggøres og takkede generelt bestyrelsen for deres store og flotte arbejde. 

• Haveejer Henrik Frost oplyste at Festudvalget mangler hænder til de forskellige 
arrangementer og at der vil blive efterlyst hjælp i Facebook-gruppen. 

 
 
Herefter takkede dirigent Martin Busk for god ro og orden.  
 
Formand Inge Holtkøtter takkede til slut for en god generalforsamling og takkede den afgående 
kasserer Annelise Egaa Hansen og afgående bestyrelsesmedlem Jeanette Poulsen for deres 
indsats, inden generalforsamlingen blev lukket klokken 21.33. 

 
Ballerup, den 28. april 2022 – (alle underskrifter er sket elektronisk på næste side) 

 

Som dirigent:  Som referent:  Som formand: 

 

_______________  _______________  ______________
   
Martin Busk   Jeanette Poulsen  Inge Holtkøtter 
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Dokumentet er underskrevet med Visma Addo digital signeringsservice.
Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Underskrivernes identiteter er registreret og listet herunder.

Med min underskrift bekræfter jeg indholdet i ovenstående dokument.

Jeanette Poulsen
Referent

02-05-2022 11:20

Serienummer: PID:9208-2002-2-420682760611

Martin Mogens Busk
Dirigent

28-04-2022 13:00

Serienummer: PID:9208-2002-2-544187851711

Inge Holtkøtter
Formand

29-04-2022 08:57

Dette dokument er underskrevet digitalt med Visma Addo 
signeringsservice. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og valideret 
ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det originale dokument.

Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra en 
betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i denne 
PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du verificere, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med Adobe CDS certifikat. Når du åbner 
dokumentet i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af 
Visma Addo signeringsservice. Dette er din garanti for, at indholdet af 
dokumentet er uændret.

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser i 
dokumentet med Visma Addos validator på denne website 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMC4wLjQ4OTYuMTI3IFNhZmFyaS81MzcuMzY=
  challenge 8317729c-44b7-466b-bcb4-4c257cc48ca9
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yOCAxMTowMDowNiswMDAw
  identityAssuranceLevel 1




  
 
 
 
 
 
 HRsyy4Uhx4cl+Fh/lj77myYC1XOoX9ho3OUBlT/fSxk=


 
GeCxaEn/wGj8lboHCcEaLVYuZQ9TjutTR99nLRKnTrC9P4jtleETDRQESLAq5kHRBZk/dma5f8S0
grn72+KTBK6gTibm0/cCIAs9PcPzZJHQA+kssAVfKe3hK+LXWwH8CSmPRaW68JwkBX+FvGkyLGmY
FxHBIm9QhngQxs2+agRVQX8UDFbnZcG1PPUrpPMVAccSG/4LnPDMUCDc5V0+xKm++ZHMVxZ50yQK
Z+f98GbC3V2GqYkcz7xhdZrcZtZlPL2T1d7McOfXWziCLwqzBLHzF+0LUyRIGMjJcxauudfJCz3P
kXKhC/o9w/H5OjhFZVhnt6mB4Prbh1OP6QnMuQ==

 
 
 =


 
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCAyMDIyIC0gU3R1dmVow7hqZ2FhcmQgLSAxOTA0MjIucGRmOiA1OTk5NDRhNmVhMzgzMjcwMWUxMDVjYTdhNTAzZmYzMzFlMTFiNDdkNjVmOWRjNTQ0YWFiZDE5NzBmMTk5NmRmPC9kaXY+PC9kaXY+PGRpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+U2lnbmVyaW5nIHRva2VuOiA0M2NhZDgyZi05YjYyLTRkN2UtOTA4ZC0xNzA2ZDVlNTgzOTY8L2Rpdj48L2Rpdj4=
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken 6JYu9/1Sr06kJZz2EXpPelRYjR9q+pSMpvUtoWCdErE=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTVfNykgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMS4wLjQ5NTEuNDEgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge b19da232-aa6f-4119-983d-98714cff71b8
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yOSAwNjo1NzoyMyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2
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Referat af ordinær generalforsamling i A/H Stuvehøjgaard 
Afholdt tirsdag den 19. april 2022 i TAPETEN, Magleparken 5, 2750 Ballerup 


 
 
Dagsorden i henhold til indkaldelse 
 
Der var mødt i alt 87 stemmeberettigede haveejere, heraf 7 fuldmagter. 
 
Formand Inge Holtkøtter bød velkommen og præsenterede bestyrelsen. 
 
 
Punkt 1: Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 
 
Martin Busk valgt som dirigent. Jeanette Poulsen blev valgt som referent. Susanne Nielsen og Janni 
Clausen blev valgt til stemmeudvalg. 
 
Martin Busk konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og at diverse deadlines var 
overholdt. 


. 
 
Punkt 2: Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
 
Formand Inge Holtkøtter fremlagde bestyrelsens beretning, som efterfølgende blev godkendt.  
 
Haveejer Kjeld Scou Hansen stillede spørgsmål til om hvorvidt der bliver afholdt jubilæum. 
Formanden meddelte, at Festudvalget arbejder med den kommende fejring. Haveejer  
 
Rikke Barnstein rejste spørgsmål om vedtægternes opholdsregler, som ikke er korrekte. 
Formanden oplyste at vedtægterne først revideres, når den nye lokalplan foreligger.  
 
 
Punkt 3: Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab v. Re/vision v. Bent Lorentzen 
 
Bent Lorentzen fremlagde årsregnskabet. Haveejer Pia Meier Sørensen stillede spørgsmål til 
beregningen af vandregnskabet. Fællesforbruget bør vel fremgå af regnskabet som en driftsudgift, 
og ikke være delt ud på de enkelte andele i forhold til de enkeltes forbrug, som betyder, at dem 
med et større forbrug betaler forholdsmæssigt mere af fællesforbruget. Revisoren oplyste, at det 
er korrekt, at fælles vandforbrug bør fremgå af regnskabet. Bestyrelsen og revisor undersøger 
nærmere. 
 
Årsregnskabet blev herefter godkendt med den bemærkning, at adressen bør rettes til den korrekte 
adresse for haveforeningen. 
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Punkt 4: Valg af administrationsfirma - bestyrelsen indstiller: Kolonihaveforbundet 
 
Kolonihaveforbundet blev valgt som administrationsfirma. 
 
 
Punkt 5: Behandling af indkomne forslag 
 
Forslag B1 og forslag M1 om andelskronen skal være henholdsvis 100% af      valuarvurderingen 
eller 90% af valuarvurderingen v. henholdsvis bestyrelsen og haveejer Jeanette Poulsen, jf. de 
skriftlige fremsendte forslag.  
 
Forslagene udløste en del spørgsmål: 


• Spørgsmål om beregning af andelskrone på baggrund af valuarvurdering er besluttet: Her 
oplyste formand Inge Holtkøtter, at det blev besluttet på sidste generalforsamling.  


• Spørgsmål om, hvor længe en valuarvurdering gælder: Revisoren oplyste at den gælder i 18 
måneder og formand Inge Holtkøtter supplerede med at disse regler er under revision, og 
at det muligvis ender med, at perioden imellem bliver længere. formand Inge Holtkøtter 
oplyste endvidere, at det er besluttet, at udgiften til valuar afholdes af sælger, og at 
bestyrelsen er bemyndiget af generalforsamlingen til at fastsætte beløbet, formodentlig 
mellem DKK 1.500,- OG DKK 2.000,00,-.  


• Spørgsmål om, hvorvidt foreningen skal betale skat af den forhøjede værdi, og hvorvidt tab 
kan fratrækkes: Revisor svarede benægtende til begge spørgsmål. formand Inge Holtkøtter 
oplyste, at man til gengæld skal betale skat af avancen ved salg, og at det er sælgers 
ansvar, at indberette dette til skattevæsenet. Revisor oplyste, at hvis man sælger sin andel 
til sine børn billigere end den fastsatte andelskrone, skal de betale skat af forskellen. 


• Spørgsmål om, hvor ofte andelskronen fastsættes: formand Inge Holtkøtter svarede, at den 
fastsættes hvert år på generalforsamlingen. 


 
Drøftelserne om de to forslag kunne sammenfattes til: 
 
Argumenter for 100% værdiansættelse: 


• Ikke nødvendigt med en buffer i forhold til fald i andelskronen, fordi det er usandsynligt at 
prisen på jord falder 


• Resten af boligmarkedet svinger også i pris 
• Selv med 100% af valuarvurderingen er priserne bilige sammenlignet med andre 


haveforeninger 
• Graden af fællesskabstænkning kan også være stor i foreninger med dyre boliger 
• Engagementet i fællesskabet er op til en selv 
• Andelskrone efter valuarvurdering er en max pris. Man må gerne sælge billigere 
• Kutyme med en buffer i etageejendomme, men det er der ikke behov for her 
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Argumenter for 90% værdiansættelse: 


• En buffer hindrer store udsving i priserne 
• Spørgsmålet om man vil have en markedsbaseret forening eller en forening byggende på 


fællesskab 
• Klientellet ændrer sig med højere priser 


 
Haveejer Thor Svendsen argumenterede for en så lav værdiansættelse som muligt og ønskede at 
stille et ændringsforslag på en værdiansættelse på 30% af valuarvurderingen. Dette udløste 
spørgsmål om, hvorvidt man må stille ændringsforslag, som de ikke-tilstedeværende 
fuldmagtsgivere ikke havde haft mulighed for at forholde sig til, og om hvorvidt fuldmagter kunne 
bruges i forhold til ændringsforslag. Dirigent Martin Busk fastslog at det var et forhold mellem 
fuldmagtgiver og fuldmagtstager og der blev på den baggrund erklæret enighed om, at der godt 
kunne stilles ændringsforslag, og at en fuldmagt er personbundet og ikke emnebundet. 
 
Dirigent Martin Busk oplyste, at afstemningsproceduren - som var clearet med en jurakyndig - 
herefter var at stemme om hvert enkelt forslag for sig. 
 
11 fremmødte stemte for 30%, 20 fremmødte stemte for 90% og 53 stemte for 100%.  
 
Det blev således vedtaget at fastsætte andelsværdien til 100% af valuarvurderingen.  
 
Andelsværdien er således DKK. 554.201,00,- som det også fremgår af årsrapporten. 
 
Forslag B2 om forhøjelse á aconto indbetaling til vand: Formand Inge Holtkøtter begrundede 
bestyrelsens forslag, jf. skriftligt forslag: 
 
Der blev spurgt ind til, hvorfor havelejen ikke blev nedsat, da der blev indført á conto indbetaling. 
Formanden oplyste, at den daværende bestyrelses forklaring var, at det skyldtes stigningen i pris 
for vand. Det blev påpeget, at såfremt fællesforbrug af vand indgik i driftsregnskabet, ville á conto 
opkrævningen blive billigere. 
 
Forslaget blev herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag B3 om at arbejde for at få fjernet klausul om medlemskab af Kolonihaveforbundet i 
deklarationen, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget handler ikke om, hvorvidt A/H Stuvehøjgaard skal forblive eller melde sig ud af 
Kolonihaveforbundet, som bestyrelsen stadig er i gang med at undersøge fordele og ulemper ved, 
men alene om at arbejde for at fjerne klausulen. 
 
Forslaget blev herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
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Forslag M2 om at genskabe den gamle Bålplads, v. Haveejer Kirsten Hasman, jf. skriftligt forslag: 
 
Der blev udtrykt bekymring fra de tætte omkringliggende naboer og haveejere Marianne Sand og 
Kristina Gylling, i forhold til håndtering af affald, brandfare, larm, mv. og det blev påpeget, at 
aktiviteterne bør være styret.  
 
Forslaget blev dog herefter vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag M3 om at bestyrelsen skal arbejde for at ændre skurhøjden i det kommende nye 
lokalplansforslag v. haveejer Jens Ohlsson, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget blev vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
Forslag M4 om åbning af Containergården alle dage, evt. med kodelås, v. haveejer Henning Birch 
Hansen, jf. skriftligt forslag: 
 
Forslaget blev vedtaget med flertal ved håndsoprækning. 
 
 
Punkt 6: Godkendelse af budget 
Revisor Bent Lorentzen gennemgik bestyrelsens forslag til budget.  
 
Haveejer Thor Svendsen anmodede om, at det blev noteret i referatet, at der sandsynligvis vil 
komme en ekstraudgift til vand. 
 
Budgettet blev herefter vedtaget. 
 
 
Punkt 7: Valg af formand/kasserer jvf. § 10 stk. 3 
Valg af kasserer for 2 år: bestyrelsen indstillede: Kirsten Hasman 
Der var ingen modkandidater. Kirsten Hasman blev valgt som ny kasserer. 
 
 
Punkt 8: Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer jvf. § 10 stk. 2 
Karen Busted Stengelshøj blev genvalgt 
Steen Rejnegåard blev genvalgt 
Pelle Dahl Skovmøller stillede op og blev valgt for 2 år. 
Else Marie Nielsen stillede op og blev valgt for 2 år. 
 
 
Punkt 9: Valg af 2 suppleanter jvf. § 10 stk. 5 
Merle Normann blev genvalgt som 1. suppleant. 
Janni Clausen stillede op og blev valgt 2. suppleant. 
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Punkt 10: Valg af vurderingsudvalg for 1 år 
Frank H. Pedersen blev genvalgt. 
Kim Espenheim Sørensen blev genvalgt. 
Henning Birch Hansen blev genvalgt. 
Christian Busted Stengelshøj blev genvalgt. 
 
Bestyrelsen ønskede endnu en kandidat til udvalget. Ingen meldte sig. 
 
 
Punkt 11: Eventuelt 


• Formand Inge Holtkøtter: Bestyrelsen ønskede at få nedsat et ”grønt udvalg”, som kan 
vejlede bestyrelsen ift. pleje af grønne områder/arealer i foreningen. Haveejerne Zeljko 
Mimovic, Sanne Høck, Rikke Skovmøller og Annemarie Kristensen meldte sig. 


• Haveejer Rikke Barnstein spurgte om der er regler for højden på egne træer. Der er ikke 
regler for højden på foreningens træer i vedtægter/ordensregler. 


• Haveejer Dorthe Aurvig gav udtryk for stor tilfredshed med at bestyrelsesreferater nu 
offentliggøres og takkede generelt bestyrelsen for deres store og flotte arbejde. 


• Haveejer Henrik Frost oplyste at Festudvalget mangler hænder til de forskellige 
arrangementer og at der vil blive efterlyst hjælp i Facebook-gruppen. 


 
 
Herefter takkede dirigent Martin Busk for god ro og orden.  
 
Formand Inge Holtkøtter takkede til slut for en god generalforsamling og takkede den afgående 
kasserer Annelise Egaa Hansen og afgående bestyrelsesmedlem Jeanette Poulsen for deres 
indsats, inden generalforsamlingen blev lukket klokken 21.33. 


 
Ballerup, den 28. april 2022 – (alle underskrifter er sket elektronisk på næste side) 


 


Som dirigent:  Som referent:  Som formand: 


 


_______________  _______________  ______________
   
Martin Busk   Jeanette Poulsen  Inge Holtkøtter 
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